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Valdes sēdes protokols Nr.03-2024 

 

Rīga, 2024. gada 18. marts. 18:00 
(vieta)     

 

 

Sēdē piedalās valdes locekļi: 

1. Ivars Petrovskis 

2. Uldis Krastiņš 

3. Artūrs Ķelpe 

4. Jānis Sala 

 

 

Sēde saskaņā ar statūtu noteikumiem ir lemttiesīga. 

 

Sapulces vadītājs: Jānis Sala 

Protokolists: Uldis Krastiņš 

 

Darba kārtība: 

 

1. Paplašinātā kandidātu saraksta nosaukšana, lai sagatavotos iespējamai dalībai 

U-19 Eiropas un Pasaules čempionātos. 

2. Klubu un spēlētāju reģistra izveide. 

3. Sagatavošanās LBF Biedru sapulcei. 

Sēdē nolēma: 

 

1. Valde uzdod izlases trenerim Matisam Kaartam, līdz 2024. gada 1. aprīlim, 

nosaukt paplašināto kandidātu sarakstu, lai sagatavotos iespējamai dalībai U-19 

Eiropas un Pasaules čempionātos. Balsojums – Jānis Sala-PAR, Uldis Krastiņš-

PAR, Artūrs Ķelpe-PAR, Ivars Petrovskis-PAR. 

2. Ir nepieciešams izveidot klubu un spēlētāju reģistru, lai sakārtotu tagadējo 

sistēmu. Šajā nolūkā vispirms ir jānoskaidro galveno ieinteresēto pušu 

viedoklis, proti, ir jānoorganizē diskusija treneru vidū Treneru komisijā un 

jāveic spēlētāju aptauja Atlētu komisijā. Treneru komisijā Valde lūdz izdiskutēt 

šādus jautājumus:  

Pirmkārt, vai nepieciešams izveidot jaunu sporta klubu kategoriju, kurā ietilptu 

tie klubi, kuri pašlaik nav reģistrēti kā biedrības un nav LBF biedri, tomēr 

piedalās sacensībās, ieskaitot LKKČ. LBF principā būtu ieinteresēta precīzi 

zināt, cik ir spēlētāju šādos klubos, kas ir to kontaktpersona, un aicināt šādus 

klubus pakāpeniski kļūt par pilntiesīgiem LBF biedriem. 
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Otrkārt, LBF šogad ir ievērojusi lielu aktivitāti ar spēlētāju pārejām neilgi 

pirms un pēc LKKČ. Šī iemesla dēļ ir būtiski noskaidrot, vai būtu nosakāma 

sīkāka procedūra, kā spēlētājs var mainīt piederību klubam. Šeit būtu arī 

aplūkojams jautājums par klubu iespēju mainīties spēlētājiem, jo ir labi zināms, 

ka klubos ar mazāku dalībnieku skaitu ir grūtāk izveidot konkurētspējīgas 

komandas. 

Treškārt, Latvijas reitingā ir zināms skaits spēlētāju, kas norāda piederību pie 

vairāk nekā viena kluba. Vai šī kārtība būtu jāierobežo, jāprecizē?  

Ceturtkārt, ir spēlētāji, kuri reitingā ir norādīti bez piederības kādam klubam. 

Lai gan ir svarīgi ļaut spēlētājiem pašiem brīvi izlemt, kuram klubam tie vēlas 

būt piederīgi un vai vispār tie vēlas būt piederīgi jebkādam klubam, tomēr no 

klubu un tātad arī visas federācijas interešu skatpunkta, ir būtiski, lai spēlētāji 

apvienotos klubos. Šī iemesla dēļ LBF vēlas noskaidrot, vai klubiem 

nepiederoši spēlētāji būtu jāmudina iestāties klubos, piemēram, paaugstinot 

gada licences maksu šādiem spēlētājiem. 

Piektkārt, LBF vēlas noskaidrot, vai būtu sīkāk regulējama to ārvalstu spēlētāju 

dalība LKKČ, kuri Latvijā pastāvīgi nedzīvo un netrenējas. 

Uldis Krastiņš sasauc Treneru komisijas sēdi, lai noskaidrotu Treneru komisijas 

viedokli par šiem jautājumiem. Ivars Petrovskis noskaidro Atlētu komisijas 

viedokli. Balsojums – Jānis Sala-PAR, Uldis Krastiņš-PAR, Artūrs Ķelpe-PAR, 

Ivars Petrovskis-PAR. 

 

 

Valdes sēde slēgta, plkst. 20:25 

 

 

Sēdes vadītājs:  Jānis Sala______    ; 

   (personiskais paraksts)                                            (paraksta atšifrējums) 

Protokolists:   Uldis Krastiņš         ; 
   (personiskais paraksts)                                             (paraksta atšifrējums) 

http://www.badminton.lv/
mailto:info@badminton.lv

